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Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 órakor 35 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait. Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

36/2015. (II.23.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. február 23-ai 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. február 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. február 24-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztés kiegészítését. 

 

Óvári László OKÖ Zrt. vezérigazgató elmondta, hogy a Vertikál Zrt. által megküldött levél 

általános tájékoztató arról, hogy március hónaptól elindul a házhoz menő szelektív hulladékgyűjtés, 

melynek részletes szabályai, illetve az ehhez kapcsolódó útmutató minden egyes 

ingatlantulajdonosnak ki lesz küldve az első negyedéves számlával együtt. A megküldött levélben 
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tudomása szerint szerepel egy olyan elképzelés, hogy a későbbiekben a szelektív hulladékgyűjtő 

szigetek meg lesznek szüntetve. Ez így nem igaz, ugyanis a tájékoztatóban is szerepel, hogy a 

társasházi területeken egyelőre a házhoz menő szelektív hulladékgyűjtés nem lesz megszüntetve, de 

mivel a sűrűsége a házhoz menő gyűjtésnek is eleve csak bevezető jellegű, havi egyszeri gyűjtési mód 

lesz, így minimum 1 évig, de szerinte még tovább is megmaradnak a gyűjtőszigetek. A későbbiekben 

sem lesznek a gyűjtőszigetek megszűntetve, hanem átalakításra kerülnek. Ez azt jelenti, hogy az 

üvegfrakció gyűjtése továbbra is a gyűjtőszigeten fog történni.  

Fontos továbbá, hogy a gyűjthető frakciókra vonatkozóan egy részletesebb útmutató fog megjelenni, 

amelyen szerepelni fognak az első félévi gyűjtési időpontok. A II. negyedéves számlával küldik ki a II. 

féléves gyűjtési időpontokat, addigra már lesznek tapasztalatok a gyűjtésről.  

Hozzátette, hogy maga a gyűjtés úgy történik, hogy együtt gyűjtik a 3 frakciót (áttetsző nejlon zsákban 

kell mindenkinek kihelyezni az ingatlan elé a papírt, illetve a műanyag és csomagolási fémhulladékot), 

de külön fogják majd válogatni a papírt és a pet-et. A kapacitásaik, illetve a helyük eléggé korlátozott, 

de ez egy kötelező eleme a hulladék törvénynek, ezért be kell bevezetniük. Ez a legminimálisabb 

szolgáltatás ebben a tárgykörben. Elmondta továbbá, hogy kísérleti jelleggel bevezetésre kerül a 

zöldhulladék gyűjtés tavasszal, illetve ősszel, egy alkalommal, ugyanis nincs hova helyezniük a zöld 

hulladékot. A tájékoztatón az ügyfélszolgálatok telefonszáma fel lesz tüntetve, azokon a lakók 

érdeklődhetnek.  

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy ahol ilyen jellegű működő rendszer (nejlonzsák) 

van, ott milyen előnyök és hátrányok vannak, mik a tapasztalatok. 

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, azért fontos, hogy a zsák áttetsző legyen, hogy a kollegák 

lássák, hogy mi van a zsákba. A tapasztalat az, hogy azokon a településeken, ahol újonnan kerül 

bevezetésre, az első két hónapban lelkesen, becsületesen gyűjtik szelektíven a hulladékot, majd később 

már nem pontosan gyűjtik, még a kommunális hulladék is belekerül ezekbe a zsákokba.  

 

Németh Ferenc bizottsági tag kérdésére - Ha látszik, hogy olyan dolog van a szelektív hulladék 

között, ami nem bele való, akkor is elszállítják-e? - Óvári László vezérigazgató elmondta, hogy nem, 

ez szerepel is az anyagban.  

 

Miután az előterjesztés ezen pontjával kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem volt, Óvári 

László OKÖ Zrt. vezérigazgató 16 óra 49 perckor távozott a bizottság üléséről. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy a jelenleg érvényben lévő szerződésekhez képest 

van-e drasztikus változás a szerződésekben. Ennyi idő alatt nem tudta alaposan áttekinteni a helyben 

kiosztott szerződéseket. 

 

Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, hogy a költségvetésben elfogadott költségirányzatoknak 

megfelelő ellenszolgáltatással kerültek ezek a szerződéstervezetek előkészítésre a korábbi szerződések 

szerinti tartalommal.  

 

Papp Péter elnök kérdésére – Változtatás nélkül? - Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, 

hogy vannak benne változtatások. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, azt látta, hogy visszaköszönnek a költségvetésben szereplő 

számok. A szöveges magyarázatban szerepelhetett volna erre vonatkozóan összefoglaló. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Sekina Gyülekezet ingyenes használatot kér a Móricz 

Zsigmond úti közösségi ház használatára. Nem ír arról az előterjesztés, hogy a gyülekezet 

Magyarországon bejegyzett gyülekezet-e. Több információt szeretne a gyülekezetről kapni. Elmondta, 

hogy a terem az önkormányzaté, az ő felelősségük, azonban nem tudják, kikről van szó, mire adják ki 

a teremhasználatot.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ez egy gazdasági szerződés, az ideológiai részét nem 
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kell vizsgálniuk. Ez egy ingyenes bérbeadás, egy jogi ügylet.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag Székely Antal képviselő társával egyetértett, ez egy gazdasági 

megállapodás. Ha olyan tevékenység folyna, mely nem elfogadható, akkor arra lesz lakossági 

észrevétel, mely alapján vizsgálódhatnak a tevékenységükről. Javasolta, hogy a határozati javaslat 2.a) 

és 2.b) pontját külön szavazzák meg.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, hogy a határozati javaslat 6.a) pontjáról is külön szavazzanak. 

  

Metzger Gyula bizottsági tag javasolta, hogy kössék feltételhez a Sekina Gyülekezet által történő 

ingyenes bérbeadási használatot. Mutassák be, hogy ők hivatalosan bejegyzett egyház.  

 

Papp Péter elnök kérte, hogy Gyuga Mihály bizottsági tag javaslatáról szavazzanak, miszerint külön 

szavazzanak a határozati javaslat 6.a) pontjáról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével 5 igen, 1 nem szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

37/2014. (II.23.) PB határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja azon ügyrendi 

javaslatot, miszerint a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott 

döntésekről, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló határozati javaslat 6. a) pontjáról 

külön szavaznak.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Metzger Gyula bizottsági tag javasolta, kössék feltételhez a bérbeadást, mutassák be, hogy 

hivatalosan működik az egyház, ha legálisan működnek, akkor ingyen bérbe adhatják részükre a 

termet.  

 

Papp Péter elnök kérte, hogy Metzger Gyula bizottsági tag módosító javaslatáról szavazzanak, 

miszerint a Sekina Gyülekezet mutasson igazolást arról, hogy hivatalosan bejegyzett egyházként 

működik, és abban az esetben ha bejegyzett, akkor adják ingyenesen bérbe a gyülekezetnek a termet.   

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével 4 igen, 1 nem szavazattal 

és 2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

38/2014. (II.23.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy csak abban az esetben biztosítson a Sekina Gyülekezet számára ingyenes 

teremhasználatot az Oroszlány, Móricz Zsigmond út 4. sz. alatti ingatlanban működő közösségi 

házban, amennyiben a Sekina Gyülekezet igazolást mutat be arról, hogy hivatalosan bejegyzett 

egyházként működik. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Papp Péter elnök kérte szavazzanak Sólyom Jöran bizottsági tag ügyrendi javaslatáról, miszerint a 

két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról szóló határozati javaslat 2.a) és 2.b) pontjáról külön szavaznak.  

 

A bizottság az ügyrendi javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

39/2014. (II.23.) PB határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja azon ügyrendi 

javaslatot, miszerint a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott 

döntésekről, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló határozati javaslat 2.a) és 2.b) 

pontjáról külön szavaznak.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak az előterjesztés 1-4. melléklete szerinti önkormányzati 

szerződésekről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 tartózkodással nem fogadta el az 

önkormányzati szerződéseket, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

40/2014. (II.23.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslata 2.a) és 

2.b) pontjának véleményezéséről 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem fogadja el az 

önkormányzati szerződésekről szóló tájékoztatót, a képviselő-testületi ülésen további információt kér a 

szerződésekről.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak Metzger Gyula és Gyuga Mihály bizottsági tagok módosító 

javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatokat nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

41/2014. (II.23.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslata 6.a) 

pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a Sekina Gyülekezetnek a bemutatott igazolás esetén ingyenes teremhasználatot 

biztosítanak az Oroszlány, Móricz Zsigmond út 4. sz. alatti ingatlanban működő közösségi házban.  
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Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről és a határozati javaslat 1.,3.,4.,5.a), 5.b), 6.b), 7.a), 7.b) pontjáról. 

 

 

A bizottság az előterjesztést és határozati javaslatának 1., 3., 4., 5.a), 5.b), 6.b), 7.a), 7.b) pontjait nyílt 

szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, elfogadta és meghozta az alábbi 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

42/2015. (II.23.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslata 1., 3., 

4., 5.a), 5.b), 6.b), 7.a), 7.b) pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati 

javaslatának 1., 3., 4., 5.a), 5.b), 6.b), 7.a), 7.b) pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet 2015. évi támogatási 

szerződéseinek jóváhagyása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztés kiegészítését.  

 

Dr. Molnár Miléna osztályvezető elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 

kérésének megfelelően a támogatási szerződések javításra kerültek. Az Oroszlányi Szabadidő 

Egyesület támogatási szerződésébe rögzítésre került, hogy a támogatás célja az utánpótlás nevelés 

feltételeinek biztosítása. Az Oroszlányi Sportegylet támogatási szerződése pedig kiegészült azzal, 

hogy a támogatás célja az NB1/B osztályban való részvétel feltételeinek biztosítása.  

 

Papp Péter elnök az Oroszlányi Sportegylet támogatási szerződésével kapcsolatban elmondta, hogy 

amíg a szerződésben nem szerepelt az NB1/B osztályban való részvétel, addig nem volt ilyen elvárás. 

Ebben az esetben viszont rögzíteni kellene azt is, hogy mit történik akkor, ha a csapat nem teljesíti ezt 

a feltételt. Hiszen a duplájára emelt támogatást azért kapja a sportegylet, mert elvárás a csapattal 

szemben, hogy első osztályban szerepeljen. A szerződés pedig nem addig szól, ameddig a bajnokság 

tart. 

  

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ha kiesnek, akkor viszont nem tudják megállapítani, 

hogy a rendelkezésre álló időig mekkora összeget használhatnak fel.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy havonta utalják a támogatást. Véleménye szerint a legjobb 

megoldás az lenne, ha kiesés esetén újra tárgyalnák a szerződést.  

 

Németh Gábor alpolgármester javasolta, hogy kiesés esetén tárgyalják újra a II. félévet, 

automatikusan nem javasolná, hogy felére csökkenjen a támogatás.   

 

Papp Péter elnök elmondta, a bizottság álláspontja az, ha a bajnokság végén a sportegylet nem 

teljesíti, hogy a felnőtt csapat továbbra is az az NB1/B-ben szerepel, akkor a támogatási szerződés II. 

féléve felülvizsgálatra kerül.  

 

Németh Ferenc bizottsági tag véleménye az volt, hogy ne csak a II. félévet, hanem az egész 

szerződést vizsgálják felül.  
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Metzger Gyula bizottsági tag elmondta, hogy a költségfelhasználás a bajnoki évben nem 

meghatározott összeg szerint történik, az őszi szezon mindig drágább, mint a tavaszi. Véleménye 

szerint a bajnoki befejezését követően a szerződést vizsgálják újra, ha a támogatott nem teljesíti az 

NB/I/B osztályban való részvételt. 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak az előterjesztésről azzal a kiegészítéssel, hogy az NB/1/B 

csoportból történő kiesés esetén a bajnoki év befejezését követően az OSE támogatási szerződését újra 

kell tárgyalni. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

43/2015. (II.23.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet 2015. évi támogatási 

szerződéseinek jóváhagyása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület és az Oroszlányi Sportegylet 2015. évi 

támogatási szerződéseinek jóváhagyása” című előterjesztést, azzal a kiegészítéssel, hogy az NB1/B 

csoportból történő kiesés esetén a bajnoki év befejezését követően az OSE szerződését újra kell 

tárgyalni. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Döntés közbeszerzési eljárás megindításáról a Krajnyik Akác András Sportcsarnok bővítése tárgyú, a 

helyi látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében megvalósuló beruházás I. 

ütemének kivitelezése érdekében 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztés kiegészítését.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztés elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

44/2015. (II.23.) PB határozata 

a „Döntés közbeszerzési eljárás megindításáról a Krajnyik Akác András Sportcsarnok bővítése 

tárgyú, a helyi látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében megvalósuló 

beruházás I. ütemének kivitelezése érdekében” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés közbeszerzési eljárás megindításáról a Krajnyik Akác András 

Sportcsarnok bővítése tárgyú, a helyi látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében 

megvalósuló beruházás I. ütemének kivitelezése érdekében” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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2. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 25 perckor 

bezárta. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 


